
Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 

Den Haag, 8 februari 2018 

 

Op 15 januari 2018 is er, naar aanleiding van de ontwikkelingen in  

Noord-Amerika, door de Eerste Kamer een vraag gesteld over de toename van het gebruik 

van oxycodon in Nederland en de mogelijke gevolgen hiervan.  

Hierbij ontvangt u een afschrift van het antwoord op deze vraag
1
. 

 

De staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 

P. Blokhuis 

                                                 
1 Raadpleegbaar via www.tweedekamer.nl 

 


